
BR.01.0012.1.6.5.2015 

Protokół nr 7/2015 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 16 marca 2015 roku 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

 

  

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Włodzimierz Pietrus - Wiceprzewodniczący 

Komisji, udział wzięli członkowie Komisji, Bożena Kaczmarska-Michniak - Dyrektor Biura 

Planowania Przestrzennego oraz inni zaproszeni goście.  

Wiceprzewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.05 otworzył posiedzenie Komisji.  

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

 1.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Rejon Fortu Bronowice'' (druk nr 183). 

 2.Sprawy bieżące. 

 3.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Rejon Fortu Bronowice'' (druk nr 

183). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Tonie - Łąki'' przedstawiła Bożena Kaczmarska-

Michniak - Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego.  

Następnie głos zabrała Barbara Stawarz -  kierownik   Pracowni Pras Studialnych, która 

omówiła projekt planu. 

W dyskusji udział wzięli: Włodzimierz Pietrus, Józef Jałocha oraz przedstawiciel 

mieszkańców. 

Odpowiedzi  i dodatkowych wyjaśnień udzieliły  Bożena Kaczmarska-Michniak oraz  

Barbara Stawarz. 

  Komisja w obecności 11 członków Komisji -  10 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,1 „wstrzymującym się”, 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu  

pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Rejon Fortu 

Bronowice'' (druk nr 183). (Opinia Nr 10/2015 z 16 marca 2015r.). 

 

  Ad.2 

Sprawy bieżące. 

 

Ad.3 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Brak 
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 Wobec zrealizowania porządku, Wiceprzewodniczący  Komisji o godzinie 16.30 

zamknął posiedzenie. 

         

 

 

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji  

 

       Włodzimierz Pietrus  
 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 


